عقد إيجار سيارة

أنه في يوم الموافق / / تم تحرير هذا العقد بين كل من : 
 
-1السيد/ مصري الجنسية مقيم برقم قسم محافظة يحمل بطاقة عائلية رقم سجل مدني ) طرف أول
  2 -السيد/ ..............مصري الجنسية مقيم برقم قسم محافظة: يحمل بطاقة عائلية رقم سجل مدنى ) طرف ثان ( يقر الطرفان بأهليتهما للتعاقد واتفاقهما على ما يلي
البند الأول: استأجر الطرف الثاني من الطرف األول السيارة رقم ..... أجرة اإلسكندرية مقابل مبلغ ..... عن الساعة الواحدة
البند الثاني:  مدة اإليجار ....ساعة تبدأ من الساعة ...... صبحا حتى الساعة ....... من مساء يوم / / وينتهي العقد بانتهاء الساعة األخيرة دون حاجة إلى تنبيه أو إنذار أو أي إجراء آخر
البند الثالث:) يقر الطرف الثاني بأنه تسلم السيارة المؤجرة ورخصة تسيرها فى الوقت المحدد لبدء اإليجار وأصبح مسئوال عنها اعتبارا من هذا الوقت وحتى انتهاء اإليجار . 
)البند الرابع( قام الطرف الثاني بدفع مبلغ ......فقط ......... للطرف األول كتأمين يرد عند تنفيذ الطرف الثاني لكافة التزاماته فيما يتعلق بإعادة السيارة فى نهاية اإليجار وبالحالة التي تسلمها بها ، ويجوز للطرف األول حبس مبلغ التأمين اقتضاء لحقه المترتب على إخالل الطرف الثان ي بهذه االلتزامات
 . )البند الخامس( يلتزم الطرف الثاني بأن يبذل من العناية في استعمال السيارة المؤجرة وفى المحافظة عليها ما يبذه الشخص الحريص العالم بأصول تشغيلها ويكون مسئوال عما يصيبها أثناء انتفاعه بها من تلف او هالك غير ناشئ عن استعمالها استعماال مألوفا . )
البند السادس( يضمن الطرف األول العيوب الخفية بالسيارة التي قد تحول دون انتفاع الطرف الثاني بها . )
البند السابع( يلتزم الطرف الثاني بما تستهلكه السيارة من وقود وبأجر السائق المنوط به قيادتها . 
)البند الثامن( حرر هذا العقد من نسختين ، لكل طرف نسخة . )الطرف األول( )الطرف الثاني(
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That on the day corresponding to // this contract was drawn up between:
 
1- Mr. / Egyptian nationality, residing with a governorate department number, holding a family card, civil registry number (first party).
   2- Mr.............. Egyptian nationality, resident with a governorate division number: holds a family card, civil registry number (second party) The two parties acknowledge their eligibility to contract and agree on the following
The first item: The second party rented from the first party the car No. ..... Alexandria fare for an amount of ..... for one hour
The second item: The rental period is an hour, starting from ... in the morning until the hour ... in the evening of the day / / and the contract ends at the end of the last hour without the need for a notice, warning, or any other procedure.
The third item:) The second party acknowledges that he received the leased car and its driving license at the time specified for the start of the lease and became responsible for it from this time until the end of the lease.
(Item Four) The second party paid an amount of ……… only ……… to the first party as a deposit that will be returned when the second party fulfills all its obligations with regard to returning the car at the end of the lease and in the condition in which it received it. The first party may Withholding the insurance amount to fulfill his right resulting from the second party's breach of these obligations
  . (The Fifth Clause) The second party is obligated to exercise as much care in the use of the leased car and in maintaining it as a careful person who knows the principles of its operation, and is responsible for any damage or damage that befalls it during its use, not arising from its usual use.
Clause Six: The first party guarantees the hidden defects of the car that may prevent the second party from benefiting from it.
Article Seven: The second party shall be bound by the fuel consumed by the car and the wages of the driver entrusted with driving it.
(Article Eight) This contract was drawn up in two copies, one for each party. (The first party) (The second party)
